

27 September 2013 / 27 septembre 2013

## IOTC CIRCULAR 2013-84 / CIRCULAIRE CTOI 2013-84

Dear Sir/Madam,

**SUBJECT: REPORT OF THE NINTH WORKING PARTY ON ECOSYSTEMS AND BYCATCH (WPEB09)**

The Ninth Working Party on Ecosystems and Bycatch (WPEB09) was held in La Réunion, France, from 12–16 September 2013. The Report is now available for download from the IOTC website at the following link in English and should be available in French in the coming weeks:

<http://www.iotc.org/files/proceedings/2013/wpeb/IOTC-2013-WPEB09-R%5bE%5d.pdf>

I would be grateful if this information could be circulated to interested national scientists. Papers submitted for the meeting are available from the meeting page on the IOTC website:

<http://iotc.org/English/meetings/wp/wpbycurrent.php>

Madame/Monsieur,

**OBJET: RAPPORT DU NEUVIÈME GROUPE DE TRAVAIL SUR LES ÉCOSYSTÈMES ET LES PRISES ACCESSOIRES (GTEPA09)**

Le Neuvième groupe de travail sur les écosystèmes et les prises accessoires (GTEPA09) s'est tenu à La Réunion, France, du 12 au 16 septembre 2013. Le rapport en est maintenant disponible et peut être téléchargé sur le site de la CTOI dans sa version anglaise. La version française devrait en être disponible dans les semaines à venir.

<http://www.iotc.org/files/proceedings/2013/wpeb/IOTC-2013-WPEB09-R%5bE%5d.pdf>

Je vous saurai gré de transmettre cette information aux Scientifiques de votre pays intéressés. Les documents soumis pour la réunion sont disponibles sur la page dédiée du site de la CTOI:

<http://iotc.org/French/meetings/wp/wpbycurrent.php>

Yours sincerely / Cordialement,



Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

**Attachments / Pièces jointes:**

- Nil / Aucune

Distribution / Destinataires

**IOTC Members / Membres de la CTOI:** Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

**Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes:** Senegal, South Africa.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Copy to / Copie à:** FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement